



QUESTIONS ET RÉPONSES / QUESTIONS AND ANSWERS

DAMA # NRCan-5000045352 / RFSA # NRCan-5000045352

(English questions are after French questions)

Question # 5 (Français)

Est-ce ouvert aux fournisseurs non canadiens et le contenu du travail doit-il être effectué au Canada?

Question # 6 (Français)

L'AMA est-elle spécifique au système LiDAR en mode linéaire ou est-elle ouverte aux technologies Geiger-Mode, Single-photon ou Flash LiDAR?

Question # 7 (Français)

Existe-t-il une possible prolongation d'une semaine pour la soumission de la proposition?

Question # 5 (English)

Is this open to non-Canadian suppliers and does the content of work has to be done in Canada?

Question # 6 (English)

Is the SA specific to only Linear Mode LiDAR system or is open to Geiger Mode, SPL or Flash LiDAR?

Question # 7 (English)

Is there a possible extension of 1 week for the proposal submission?



QUESTIONS ET RÉPONSES / QUESTIONS AND ANSWERS

DAMA # NRCan-5000045352 / RFSA # NRCan-5000045352

(English answers are after French answers)

Réponse # 5 (Français)

Oui, l'AMA est ouverte aux fournisseurs non canadiens. De plus, le contenu du travail peut être effectué en dehors du Canada.

Réponse # 6 (Français)

Pour la qualification à l'AMA, RNCAN pourra reconnaître l'expérience acquise avec d'autres technologies LiDAR que le mode linéaire, à condition qu'il soit clairement démontré que les spécifications demandées sont atteintes. Cependant, lors de certains contrats, RNCAN se réserve le droit d'exiger l'utilisation du LiDAR linéaire dans les spécifications des demandes de soumission.

Réponse # 7 (Français)

Puisque la saison d'acquisition en LiDAR au Canada débute très bientôt, RNCAN ne prolongera pas la date de clôture de cette DAMA.

Answer # 5 (English)

Yes, the SA is open to non-Canadian suppliers. In addition, the content of the work may be done outside of Canada.

Answer # 6 (English)

For the SA qualification, NRCAN may recognize experience with other LiDAR technologies than Linear Mode LiDAR provided that it is clearly demonstrated that the requested specifications are met. However, for certain contracts, NRCAN reserves the right to require the use of Linear Mode LiDAR in the specifications of bid solicitations.

Answer # 7 (English)

As the LiDAR acquisition season in Canada will begin shortly, NRCAN won't extend the closing date of this RFSA.